
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE 22.10.2012  
 

Tilstede:  

Anders Melhus (leder)  

Teodor Bruu (nestleder) 

Hamzah Sajid 

Moizza Hussain 

Aksel Kolstad 

Håkon Oppedal 

Helene Wiese 

 

Fra administrasjonen:  

Jeannette Wold ( sekretær )  

 

Forfall: 

Per Melsom, politisk oppnevnt representant 

 

 

 

 

SAKER: 

 

65/12 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader 

Ny sak: Folkehelseplanen: sak 67/12. Sakene forskyves tilsvarende. 

  

66/12 UNGDOMSRÅDSMIDLER TILDELING 

 Innen fristen 10. oktober var det kommet 3 søknader: 

  

Dok. 

nr 

Søker Tiltak Søknadssum Forslag 

1 Bara 

Abdelhadi/Hovseter 

fritidsklubb 

Ommbygging av 

lydstudio 

34.500  

2 Andreas Nygaard Opprustning av 

Sætra scene 

43.500  

3 Helga Koinegg Opplader 

hodetelefoner 

24.000  

SUM   102 000  

 

 Ungdomsrådet fant søknadene ufullstendige, samt at de mener fritidsklubben har fått  

mye musikkutstyr ved tidligere tildelinger. Jeannette sjekker med klubben om hva som 

egentlig trengs, samt med søknad 3 om kostnader for lader. 

Fordelingen tas neste møte. 

 

 

 

 

67/12 FOLKEHELSEPLANEN 



Det lages ny folkehelseplan for bydel Vestre Aker. Folkehelseplan-konsulenten ønsker 

innspill fra ungdomsrådet til planen. 

Rådet mente at mye kunne endres på skolene, men at tilbud på fritiden var ok. 

Forslag om tiltak på skolene: 

 Mer tilgjengelige rådgivere 

 Mer helsesøstertjeneste for at elevene skal bli kjent med tilbudet 

 Obligatorisk time hos helsesøster 

 Kantiner med sunn, rimelig mat 

 

Rådet mener det hersker en «tabu-kultur» i forhold til psykisk helse. «Man snakker 

ikke med hvem som helst» om problemer som stikker litt dypere. Derfor mener de at 

kjente, trygge voksne ville være en hjelp for mange. For mange kan det likevel være 

en barriere å søke hjelp, i frykt for at medelever skal «se» at de har problemer. 

 

68/12 BYRÅDETS BUDSJETTFORSLAG 2013 

Budsjettforslaget ble gjennomgått i store trekk. Det ble gitt informasjon om bydelens 

innsparingsbehov, og forestående budsjettprosess. 

  

 

69/12 BU SAKER OG PROTOKOLL 

Ingen BU-saker som angår ungdomsrådet 

 

 

70/12 AKERSPOSTEN 

 Teodor prøver igjen å få en artikkel på trykk. Forslag om å skrive om 

Folkehelseplanen 

 Jeannette gir mailadressen til Ragnhild, så artikkelen kan få litt bakgrunnsstoff 

 

71/12 INFORMASJON TIL SUR 

På SUR-møtet ble byrådets budsjettforslag lagt fram. SUR skal jobbe med de fem 

prioriterte sakene fra UBM i budsjettprosessen 

Husk å melde dere på pizza og bowling-kveld lørdag 27.10 (i regi av SUR) 

 

72/12 PLANSAKER 

 Ingen nye plansaker. Diskusjon rundt 11-bane på Huseby 
 

73/12 EVENTUELT 

Teodor trekker seg fra SUR-vervet etter desembermøtet. Aksel valgt som etterfølger 

enstemmig   

 

  

Møtet ble avsluttet  19.15 

 

 

 

Anders Melhus       Jeannette Wold 

leder                    sekretær   

       


